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Verslag van de Algemene Ledenvergadering PVGE - Eindhoven, gehouden op donderdag 14 
maart 2024,  aanvang 14.00 uur. 

De vergadering wordt gehouden in het gemeenschapshuis De Lievendaal, Lievendaalseweg 3  
te Eindhoven.  
Aanwezig:  Precies 27 personen inclusief het bestuur. 
 

1. Opening 
De voorzitter Sjoerd Sjoerdsma opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
 

2. Woord van de voorzitter  
De Voorzitter legt uit hoe de structuur van PVGE-Eindhoven is. 
Genoemd worden: 
-  de Koepel 
-  de zusterverenigingen 
-  het juridische aspect 
-  de ‘collega’ vereniging KBO 
-  gezellige activiteiten bij de clubs 
-  belangenbehartiging via VOA, HUBA en CO wmo 
-  een nieuwe club:  de Museumtreinclub II  
-  de dagtochten, georganiseerd door De Rooi Pannen 
-  de papieren versie van EA! die 6x per jaar verschijnt 
-  een Sportdag op 30 mei 2024 
-  nogmaals De Koepel met komende vacatures en het project “Samen en Delen”. 
De discussie gaat momenteel of we bijvoorbeeld één PVGE kaart voor alle 
afdelingen gaan voeren (standpunt Eindhoven) 
Naar aanleiding hiervan komt er een vraag uit de zaal of je dan ook met andere 
verenigingen op reis mag. In principe wel, is het antwoord,  maar er zal in de 
praktijk niet zo veel van terecht komen. Antwoord uit de zaal: Dan is de naam 
Samen & Delen onterecht. 
 

3. Mededelingen/ingekomen stukken 
De secretaris noemt de binnengekomen bedankmails en -kaarten voor de 
kerstpakketten die afgegeven worden aan onze Eindhovense leden van 90 jaar en 
ouder. 
 

4. Goedkeuring van het verslag van de A.L.V. d.d. 14-02-2023 
Het verslag stond op onze website en was  op te vragen bij de secretaris. Het 
wordt zonder wijzigingen vastgesteld.  
 

5. Financiën  
a) Financiële resultaten 2023 
Over de inkomsten: 
We kregen van De Koepel een eenmalig groot bedrag voor het jubileum. Wij 
gebruikten dat voor de gedrukte versies van EA! Het geld van de Rabo werd 
besteed aan de opleiding van de Huba’s. Bij Evenementen moet je denken aan de 
lezingen. 
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De rente voor 2024 wordt zo hoog ingeschat omdat er € 50.000 is vastgezet op 
een depositorekening met hoge rente. De overige inkomsten bestonden uit 
advertentiebijdragen van EA! 
 
Over de uitgaven: 
De clubs moesten meer bankkosten betalen. 
Belangenbehartiging behelst de kosten voor opleiding Huba’s. 
Bij bestuurskosten moet je denken aan huur voor ruimtes als we bij elkaar 
komen. 
EA!: kosten voor drukwerk en verzending. Komend jaar gaan we dit nog zo doen, 
later misschien over een andere vorm nadenken. 
Evenementen: kosten voor het huren van ruimtes voor de ALV’s van de clubs. 
Bij kantoor worden de postzegelkosten vermeld. 
De Afschrijving betreft het grote scherm. 
We hebben geen uitgaven voor het jubileum gehad. De Schouwburg werd door 
De Koepel betaald. 
 
Bij de Balans: 
De inventaris betreft ons grote scherm Bij Rabo is het bedrag van € 22.00 naar     
€ 72.000 gegaan door de grote bijdrage van De Koepel. Alle clubs hebben hun 
eigen bankrekening. De penningmeester kijkt eens per maand of daar rare 
mutaties bij staan. 
Het resultaat is een batig saldo dit jaar, dat zal volgend jaar dalen vanwege de 
gedrukte versies van EA!. 
 
b) Verslag kascontrolecommissie 
Henny in ’t Zandt en Joke Verkooijen vormden de kascommissie. Joke is afwezig 
en is afgemeld. Henny leest de verklaring voor. In hun verslag constateren zij dat 
alles in orde was en ze stellen voor het bestuur en penningmeester te 
dechargeren voor het gevoerde beleid. Dat vinden de aanwezigen goed. De 
penningmeester wordt bedankt voor zijn inzet. 
 
c) Benoeming kascontrolecommissie 
Henny in ’t Zandt en Joke Verkooijen. 
 
d Begroting 2024 
Wordt door de aanwezigen goedgekeurd. 
 

6. Goedkeuring gewijzigd huishoudelijk reglement artikel 6,PVGE-Eindhoven 
Er is een nieuw voorstel dat betrekking heeft op de verdeling van het geld bij 
beëindiging van een club.  
Een belangrijk punt voor de clubs was de eerdere vermelding dat het saldo van 
een club bij beëindiging naar het bestuur zou gaan. Er is nu een nieuw voorstel.  
Er gaat heel goed gekeken worden naar het eigen geld dat de club er zelf in heeft 
gestoken, alles in goed overleg. 
Het voorstel wordt goedgekeurd. 
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7. Thema’s voor 2024 
Genoemd worden: 
-  de vrijwilligers die we nodig hebben voor bestuur en commissies 
-  we gaan verder met zoeken naar een nieuw clubhuis  
-  de komende sportdag 
- de nog te organiseren reizen samen met De Rooi Pannen 
- de papieren editie van Eindhoven Actueel! en de vraag naar bezorgers hiervoor  
- de KBO nu Seniorenbelang Kring Eindhoven, 
- behoefte aan bijeenkomst nieuwe leden? 
- aandacht voor de niet-actieve leden  
- en in het kader van ledenwerving het PR& C plan. 
 
De Sportdag wordt nogmaals genoemd.  Iedereen kan een sport uitkiezen en 
meedoen. Aan valpreventie zal ook aandacht worden besteed. 
 

8. Samenstelling van het bestuur Eindhoven 
 
In het bestuur zijn een aantal vacatures ontstaan: 
- de secretaris Willeke Meek stopt haar werkzaamheden na deze ALV 
- er wordt nog steeds opvolging gezocht voor de ledenadministrateur    
- een club coördinator 
- en iemand voor public relations. 
 Voor deze laatste activiteit zal Koos Middeljans het bestuur bijstaan doch niet tot 
het bestuur toetreden. 
 
Het bestuur bestaat nu uit voorzitter Sjoerd Sjoerdsma, penningmester Jasper 
Nieuwenhuis, ad-interim ledenadministrateur Marij Geene, Janny Vrijhof die o.a. 
de lezingen organiseert en Kees Blokker  voor belangenbehartiging  
 

9. Rondvraag 
Koos Middeljans geeft uitleg over zijn plannen. 
Hoe krijg je nieuwe leden? 
Hij wil kortdurende promotiefilmpjes maken van de clubs die dat willen. 
De voorzitter zal de clubs benaderen met dit voorstel. Belangrijk is dat mensen 
toestemming geven als ze in zo’n filmpje komen want de bedoeling is digitale 
verspreiding, denk aan Facebook. 
Dan is er het plan om die filmpjes in de buurthuizen te laten zien aan senioren. De 
Gemeente kan de senioren aanschrijven en uitnodigen. De bedoeling is dat je de 
eenzame mensen bij elkaar krijgt voor een kop koffie en een praatje en 
tegelijkertijd van het bestaan van PVGE op de hoogte brengt hetgeen nieuwe 
leden kan opleveren. 
Naar aanleiding hiervan is er een reactie uit de zaal van een meneer die 
postbezorger is en ook mensen benadert om over PVGE te vertellen. 
 

10. Sluiting gevolgd door informeel samenzijn 
De voorzitter sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit om nog een 
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drankje te nuttigen aan de bar. 
Men kan bij de ledenadministrateur een jaarzegel 2024 vragen. 

 
 

 

 

 

Willeke Meek 

Secretaris PVGE-Eindhoven 

Maart 2024 


